
 

Łukasz Sęk                    Kraków, 10.08.2022r. 

Radny Miasta Krakowa 

Szanowny Pan 

Prof. Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta Krakowa 

 

Interpelacja 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

zwracam się do Pana w sprawie informacji o drogach w Krakowie. Rada Dzielnicy 
zgłosiła problemy ze sprawną realizacją zadań określonych w § 3 pkt 1 lit. c) i l) statutów 
dzielnic. Problemy wynikają z braku lub trudności w uzyskaniu informacji. Dzielnice, w oparciu 
o aktualne spisy dróg, mogłyby o wiele sprawniej realizować zadania. 
 

Zwracam się do Pana z prośbą o informację: 

1) Kto (nazwa podmiotu) posiada informacje o ulicach/drogach (spisy ulic/dróg) znajdujących 

się na obszarze: 

- Gminy Miejskiej Kraków, 

- poszczególnych dzielnic miasta Krakowa, 

- poszczególnych osiedli miasta Krakowa? 

2) Czy informacje o ulicach/drogach (spisy ulic/dróg), o których mowa w pkt 1, zostały 

przekazane radom dzielnic w Krakowie? 

 

Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


